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Protokoll från styrelsemöte 6 den 12 september  2024  
Närvarande: Peter Lukacs, Tommy Frank, Cornelia Norling,  Sara Björntorp, Peggy Lundström, 

Marie-Helene Magnesten och Maria Bladholm 

Frånvarande: Mikael Aldeheim, Anki Hägg och Mona Nilsson 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Peter L öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes 

 

3. Val av justerare 

Tommy Frank valdes till justerare. 

 

4. Genomgång av föregående protokoll från styrelse möte 4 + extra styrelsemöte 1 och 2 

Gicks igenom – inga kommentarer. 

 

5.  Ekonomi 

Ekonomisk rapport : finns ingen, Anki kallar Inger till nästa möte. 

 

6. Diverse 

 Avtal med avtalsinstruktör:  beslut skjuts upp till ny styrelse tillsatts, diskussioner 

fortsätter 

 Agility: 

o  Fyra personer har anmält intresse för att bli instruktör. 

o  Hur ställer vi oss till att avtalsinstruktör vill låna hinder till ridhusträning i 

vinter? :Nej,  Peggy hör av sig till HUS. 

 SBKs Policy om kränkningar mm. Hur når vi ut till våra medlemmar? : 

o Anki skickar ut till medlemmar 

o Dra policyn på medlemsmöte: Peter 

o Sätta upp policyn i klubbstugan och anslagstavlan: Tommy  

 Städdag – När, var och hur?  

o 27/10 kl. 10-13:00 därefter bjuder klubben på lunch och därefter 

medlemsmöte ca 14:00 

 Höstmys med sektorerna:15/10 19:00 Anki ber webmaster att boka stugan. Sara och 

Cornelia håller i detta vi andra är behjälpliga 

 Regelrevidering Lydnad och Bruks, : TT och Peter fixar ett datum för medlemmar 

samt ev domare med. 
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 Lägesredovisning från sponsoransvarig (Sara): sektorer är kontaktade av Sara, hon 

fortsätter jobba med detta med hjälp av Cornelia. Diskussion om Real färskfoder kan 

sponsra, får fortsätta diskuteras på nästa möte. 

 Höstmöte SBK Stockolmsdistriktet 5 november i Alvik: deltagande : Peter och Peggy 

åker. 

7. In och utgående post  ingen post 

8. Beslut tagna mellan styrelsemöten  

 inga beslut tagna 

9. Info från sektorerna  

 Anki ber om rapporter till medlemsmötet samt ekonomirapport 

10. Övriga frågor 

 Åsa Grunden har pga hälsa hoppat av domarutbildning, Peter undersöker vidare. 

Tas upp på nästa möte 

   Gräsklippning av  agilityplanen : endast två klippningar har fungerat av tre, den sista 

gången hörde inte Tina av sig och kom inte. Agilityn funderar på om de ska äska 

pengar för egen gräsklippare till nästa år. De undersöker även olika förslag. 

 Kassör för VöBK : Maria Bladholm adjunkterande kassör - introduceras av 

Peter. Maria föreslås  som ordinarie kassör vid årsmötet. 

 Ordning och reda på klubbens avtal och dokument :tas på nästa möte 

 Förslag: Styrelseportal: Anki 

  Stämningen på klubben – Vad skaver och varför?   

o Policyn behöver bli tydligare. Svårt med klubbkänsla i en stor klubb 

o  Förslag på åtgärdsplan : mer aktiviteter för alla medlemmar, ex temakvällar, 

ev någon form av hundrundan med skyltar. Försöka få fler engagerade, hur? 

Mer prova på med folk som kan lite om sin sport. Fortsätta med klubbläger 

gärna även i alla sektorer. Försöka med att få fler som kan vara aktiva ex 

genom upprop i fbgruppen till klubbaktiviteter. 

  Arbetsordning för sektorer och för styrelsen: tas på nästa möte efter höstmys 

11. Kvar att åtgärda 

 Formulera avtal med ny webmaster: Peter hör med Inger 

 Tommy fixar projektorn 

 Tommy fixar en frys in i containern  

 Peter tar med Egil om att lägga in träningsgrupper på fredagar. 

12.  Nästa möte 22/10 kl. 18:30 

 

13. Mötets avslutande 

 Peter avsluta mötet. 

 

 


